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KOMMUNSTYRELSEN

Planprioritering inför 2021

Arendet
Syftet med denna planprioritering ât att kunna planera 2027 âns arbete med

detaljplaner och översiktsplaneting utifrån de behov av planläggning och de

petsonalresutser som finns tjll förfogande. Syftet är även att tydliggöta både internt
såväl som externt vilka pdodtetade satsningar som görs inom kommunen avseende

både, etableringar, bostadsförsörjning såväl som lokaler för offentligt service.

Bakgrund
Det hnns ett större behov av detaljplanet än det finns petsonalresutset till, både rnom

planenheten men även hos andra medverkande enheter och förvaltningar och bolag.

Planenheten ska även hinna med nödvändig översiktsplanering och andta ätenden.

Utiftån erfarenhetet fiån tidþare âr;àr det inte effektivt att arbeta med mer än 15

detaljplaner parallellt.

Förslag till prioritering
Samhällsbyggnadsförvaltningen föreslår dessa grundprinciper för pdoritering mellan

detaljplaner nf&2021:

1. att skapa nya verksamhetstomter för företagsetableringar på kommunal matk
2. att möjliggöra företagsexpansionet genom pdvat initierade planändringar

3. samhällsviktiga funktioner, så som skola, förskola och LSS-boende

4. planer för fler bostäder

5. övnga privat initierade planer

6. infota sþddsbestämmelser för kultuhistoriskt vtudefull bebyggelse

7. "städplaner" för att anpassa äldre detaljplaner till dagens förhållanden

Bifogad lista är förslag på vilka planuppdrag som bör arbetas med undet åtet. Detas

inbördes pdoritering och tidplan bygger på ovanstående principet, men också på vilka
tidplaner som tedan utlovats och hur långt arbetet har kommit. I listan visas också

nägra av de planer som står på väntelistan och som vi bedömer inte är möjliga att

arbeta ¿ktilt med under det kommande å¡et.

Vissa ändringar i prioritering kommer undet året att behöva göras av

samhällsbyggnadsförvaltnlngen på grund av ändrade förutsättningar, exempelvis

inkomna planbeskedsansökningar fuân priv ata intressentet. Om någon plan

tillkommer eller prioriteras upp kommer planer med prioritet 3 få lov att &öja.

Samhällsbyggnadsförvaltningen

Köp¡ngs kommun
731 85 Köping

Telefon
0227-250 00

Besöksadress E-post och webb
samhallsbyggnad@koping. se

ww.koping.se
Kristinelundsvägen 4
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Bilagor
Planpriolista urför 2027

Förslag till beslut
Samhällsbyggnads förvaltningen föreslår kommunstyrelsen

^tt godkänna samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till planprioritering
nlot2021.

SAMHÁLLSBYG GNAD SFÖRVALTNIN GEN

[,Ñr,^J,i"l-
Gun Törnblad
Samhällsbyggnadschef

Anita Iversen

Planchef

Samhällsbyggnadsförvaltn¡ngen



Bilaga, planpriolista inför 2021

t högsta prio, brådskande tidplan
2 mellan-prio

3 lägre prio, lugnare t¡dplan

4 jobbar vi inte aktivt med 2021

Version 2020-11-30

1 q1 2021Ullvi lingar Verksamheter, offentlig service och bostäder

I QT2O2LFörcäljaren 2, trafi klösning Ny traf¡klösning vid Biglnn-området.

1 Q3 2021Malma prästgård 1:4 Lagerverksamhet, lnfra Tolaga AB.

1 Q3 2021Guttsta 2:226 Expansion av Guttsta bryggeri.

L Q22022Ny skola som ersättning för Nyckelbergsskolan.Detaljplan för ny skola

20221Fördjupning övers¡ktsplan för Köping, samråd under 2021'FöP

Q2202L2Ny förskola och idrottsverksamhet vid Krlstinelunds sportfält.Del av Köpings-Ullvi 6:1 och 6:2

2 Q22O2rDel av Sorby 1:6 (Munktorp) Ytterligare en etapp i Munktorp.

2 Q4202rHogsta 1:13 Planlägga inför avstyckning vid Stäudd.

2 Q22022Manhem 15 Ytterliggare en våning på Ågången-huset.

2 Q42022Marieberg verksamhetsområde Nya verksamhetstomter och ev. gata över Biglnn.

2 Q42022Planlägga för ny byggnad vid Hotell Scheele.ev Bodil 2

3 Q2202LPlanlägga odlingslotterna v¡d Mar¡eberg.Del av Sylta 2:2, odlingslotter

Q3 20213Ändrad användning och t¡llbyggnad vid församlingshemmet.Balder 8 och 14

Q4202L3Del av östanås 1:2, Fantetorpsgärdet Planläggning för ny skola och förskola.

3 Q3 2021Byslätten planprogram Helhetsbild Ängebyledens förlängning, riskavstånd, solceller mm.

3 Q3 2021Macksta planprogram Helhetsbild för nytt bostadsområde

3 2022Kulturm¡ljöprogram lnventer¡ng och värdering av värdefull bebyggelse

4 2022Planiäggning r'ôr fler användningar àn industri. Planbesked inkornmìt.Srrarrlarer: 6

7023/4f-ö.iälning ¡ä n gs ÖstanåsgaianHåigern

2423ABostäder invid ånflake etaiep 3

4 ),o?,3tJa il t¡y verksa rnhets<¡mråde ùjya verl(sa ¡'Yì hetstorn cer

4rsr" NVSAr{l P{aniäggn!ng for Íler användningai" àn oosläder'

4 2023Ev. i¡ostäcie:" landsbygd i'vå olika iorfrågningar om att planlägga för bostäder har kornmìt in

4 7023Fler glaTser finns att planiägga iör att genomlöra Öe: alf, Johannisdal m.flm.f!. exploateringspianer

4 )-o23Om det kommer fler förfrågninga t under 2,0),Lm"11. privata planer

2424Llnföra skyddstrestä mmelser för vãrdelull þ¿l:lyggeisem.ll. förnya planl:estämrneÊesr

4 )ñaAÂrkitekì:ur$0¡ieV Straiegier för trygg och attraktiv livsmiljo

Prio 2021 Tidplân
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KommunstyrelsenChrister Nordling

o22L-67 0607

ch rister. nordli ng@vme.se

Va-taxa i Köpings kommun

Bakgrund

I och med kommunfullmäktiges beslut att överlåta huvudmannaskapet för VA-verksamheten till
Västra Mälardalens Energi och Miljö A8,2019-II-25, KFS 137, så föreslår styrelsen för VME att
kommunfullmäktige på delegation ger bolaget i uppdrag att fastställa avgifternas belopp enligt
beräkningsgrunder i av kommunfullmäktige beslutade taxeföreskrifter.

tag (2006:412) om allmänna vattentjänster

34 5 Avgifternas belopp och hur avgifterna skall beräknas skall framgå av en taxa. Avgifterna får

inte bestämmas till högre belopp än vad som är förenligt med bestämmelserna i 30-33 55.

Kommunen får meddela föreskrifter om taxan. Kommunen får överlåta åt huvudmannen att

bestämma avgifternas belopp enligt beräkningsgrunder i kommunens taxeföreskrifter.

Förslag till beslut:

Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommu nfull mäktige besluta

att Västra Mälardalens Energi och M¡ljö AB fastställer Va-taxans nivå i kommande budgetar

Postadress

Västra Mälardalens
Energi och M¡ljö AB
Box 34
731 21 Köping

Webbadress

www.vme.se

E-postadress

kundtjanst@vme.se

Telefon KÖping

0221-670 610

Telefon Arboga

0589-670 610

Besöksadress

Mästaregatan 1 3, KÖping

Org. nr

556668-3586

Bankgiro Köping

5262-9912

Bankgiro Arboga

5676-7890
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Datum

2020-rl-27

Kajsa Landström
kommunsekreterare

Dnr

2020168

Kommunsekreterare
Kajsa landström

Kommunstyrelsen

Yttrande över motion angående isbanans vara eller inte vara.
Jenny Adolphson (C) och Silpa Laitio Karlsson (C) har lämnat in en motion med ftirslag
om att skyndsamt göra en ny utredning av hur Köpings kommun ska kunna erduda en
konstfrusen utomhusisbana både für aktiva sportklubbar och allmänhet.

Motionen har remitterats till kommunledningsforvaltningen for yttrande i samarbete
med kultur- och folkhälsoft)rvaltningen.

Kommunfullmåiktige beslutade 2015-06-15 bl a att tydliggöra att Köpings kommun inte
är beredd att investera i en ny bandyanläggning.

Sedan 2015 har KIS Bandy arbetat intensivt och engagerat. Nya kalkyler visar pa
möjlighet till betydligt lägre investeringskostnad ftir ny isbana samt att KIS Bandy har
erbjudit ideellt arbete.

Arbetsutskottet beslutade 2020-06-16 att arbeta vidare med ärendet angående nybygg-
nation av ny konstfrusen isbana på Kristinelunds sportfÌilt med en positiv inställning och
med intentionen att ompröva tidigare beslut under ftlrutsättning av en rimlig kostnads-
nivå.

Motionärernas fürslag om en ny utredning av hur Köpings kommun ska kunna erbjuda
en konstfrusen utomhusisbana både ftir aktiva sportklubbar och allmänhet pågfu således.

/'

fuwn Srlr/nz
Sara Schelin
Kommunchef

Postâdress
731 85 Köping

Besöksadress
Rådhuset

Telefon
0221-250 00

Fax
0221-25',t 31

lnternet Bankgiro
www.kop¡ng.se 991-1215
stadskansliet@koping.se

Org.nr
212000-2114
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Motion till Köpings kommunfullmäktige

Isbanans vara eller inte vara?

Den konstfrusna isbanan på Krillan har debatterats under de senaste åren och dess
framtid står återigen i fokus.
Vi har kontaktats och pratatmed oroliga Köpingsbor både de som har ett starkt
bandyintresse, de som spelar bandy i olika åldersgrupper och de som värnar den fria
åkningen både lor bam och vuxna.
Förutom att fostra kommande bandyspelare tjänar konstfrusna utomhusisbanor även
ett värde for den som vill utöva vintersporten skridskofüning i en tid nåir alltftir
många både barn, ungdomar och vuxna rör sig for lite.
Planerna som fanns 2015 attlägganer den konstftusna isbanan pga av alt det angågs
ftir dyrt att reparera eller bygga en ny ändrades då till att skjuta trll2,5 mkr till
nödvändiga reparationer. Då var det den starka opinionen och intresset från både
allmänhet och bandyvänner som man ansåg skulle tillvaratas.
Nu är vi tillbaka i samma läge som 20L5 och från Centerpartiet anser vi att det
behövs ett rejält omtag fÌir att se om det finns en framtid fÌir en konstfrusen isbana
utomhus i Köpings kommun.
Är tekniken densamma som for fem år sedan och hur har andra kommuner löst
möjligheten till attha en konstfrusen isbana? Det är några frågor som vi ställer oss.

Mot bakgrund av detta foreslar Centerpartiet attKöpings kommunfullmäktige
beslutar:

att skyndsamt göra en ny utredning hur Köpings kommun ska kunna
erbjuda en konstfrusen utomhusisbana både fiir aktiva sportklubbar och
allmänhet.

a

rÖpwcs KoMMLN
Stadskansl iet

2020 -02- 2 l-

W ¿azo le g
Diaricb

Centerpa et

S

IIIARODLf,D

PO[ITIK

Köping 20200222

Silpa Laitio-Karlsson


